
Referat Jagtborg bm 30.09.2018

Deltagere: Torben, Ole, Aksel, Hans og Henrik

A. Referat af forrige møde: Opfølgning:
- Sagen om Porsevej 12 er afsluttet

B. Koglevej 29 har betalt kontingent. Ingen aftale med Koglehusvej vejlaug
Brandfare: Beboerne skal selv rette henv til Vestsjs brandvæsen hvis frygt for brandfare.

C. Vejene: 
- Generelt god tilstand pga den tørre sommer. 
- Bump på Blåbærvej nedskæres snarest
- Partshøring til kommunen om etablering af nye Fibia-ledninger.
- Claus har beskåret hække og træer langs vejene mv i 4 m højde. Fra 2019 forøges til 4,5 m. Der 
skal beskæres ved vejskiltene.
Rønnebærvej: Det besluttedes at opsætte stolpe m refleks.

- Fibia har ikke fulgt op på vores henvendelse om manglende retablering. Formanden følger op og 
truer med advokat hvis ikke genetablering pr 15. November.

- Enebærvej 1: Formanden kontakter om genplantning foran plankeværket.
.

D. Dræn/pumpestation: Intet vand i grøfterne men tilsanding v udløbet. Afventer vand i grøfterne før 
evt opgravning. 

- Japansk pileurt: Besluttede at søge kommunen om penge til udviklingsprojekt om bekæmpelse af 
JP. Ole søger kommunen og kontakter udlejningsfirmaer om at aftage presseninger, der placeres i 
grøfterne m JP efter skæring af JP på skråningerne.
Det besluttedes at få foretaget en ekstra skæring af grøften øst for Blåbærvej for JP.  Aksel 
kontakter fm for Soldalen om beskæring eller fældning af træer der generer.

E. Økonomi: Kun én udestående restant i forb m et ejerskifte. God kassebeholdning, der ligger lunt ift 
budgettet. 

F. Evt:
- Kloakering i vores område udsat på ubestemt tid!
- Sommerhusejermøde v/Aksel: Mødet uden debat, kun envejskommunikation fra Odsherred 

kommune. Ingen afklaring af fremtidigt pumpelaug v Hov Vig. Aksel indhenter opl fra Christian 
Hansen om kontaktpersoner i kommunen.
Det henstilles at benytte bionedbrydelige vaskemidler. 

G. Næste møde: 27 januar. Henrik tjekker Åsläkke kro eller Lyngkroen.


